
Ad. 3) 

Luka Stojnović, predstavnik studenata, otvara pitanje odlazne mobilnosti studenata te 

upozorava na mali broj studenata koji se odlučuju otići. Povjerenstvo komentira moguće 

razloge ovakvome stanju te daje prijedloge za poboljšanja. Luka Stojnović predlaže 

promoviranje odlazne mobilnosti putem predavanja na kojima bi se studentima obratili oni 

njihovi kolege koji su se ipak odlučili na odlaznu mobilnost, a koji mahom imaju izrazito 

pozitivno iskustvo. Predsjednik Povjerenstva o ovoj će temi izvijestiti Upravu Fakulteta. 

Predsjednik Povjerenstva za unaprjeđenje i osiguranje kvalitete visokog obrazovanja u 13 sati 

zaključuje sastanak. 

 


